
1 
 

 

    Notulen Deelnemersvergadering  

    Stichting Ondernemersfonds Zelhem 

    Eetcafé “de Groes”  

    14 november 2023 

 

 

Aanwezig bestuur: Henk Hollak (voorzitter), Bert Hommenga (penningmeester), René 

Jansen en Chantal Jaaltink 

Afwezig met kennisgeving: Jurgen Wissink (secretaris) 

Notulist: Caroline Wesselink 

 

Opening  

Henk Hollak opent de bijeenkomst en heet iedereen welkom.  

In het welkomstwoord legt Henk uit dat helaas niet iedereen een uitnodiging heeft 

ontvangen of op tijd heeft ontvangen. Het SOF bestuur is nog steeds afhankelijk van de 

adressen die zij ontvangt van de gemeente. Deze keer werden die erg laat naar het 

bestuur gestuurd. Onze excuses aan die deelnemers die graag gekomen waren, maar 

niet tijdig bereikt zijn.  

Vaststellen agenda 

Geen van de aanwezigen heeft een agendapunt toe te voegen. De agenda wordt 

vastgesteld.  

Notulen 14 maart 2023 

Geen van de aanwezigen heeft opmerkingen over de notulen van 14 maart 2023. 

De notulen worden vastgesteld. Overigens zijn de notulen te vinden op de site van SOF 

vertelt de voorzitter nogmaals.  

Financiën SOF 

Het SOF bestuur moet 1x per jaar financiële verantwoording afleggen aan de gemeente 

Bronckhorst. Dit overleg heeft plaatsgevonden op 13 november jl.  

Ook moet verteld worden hoe SOF Zelhem organisatorisch draait en welke activiteiten 

worden betaald met SOF gelden.  

De gemeente Bronckhorst maakte de opmerking dat de cijfers erg laat werden 

aangeleverd dit jaar.  

Er kwam ook een opmerking over het feit dat SOF geld overgehouden had. Dit is volgens 

de gemeente niet de bedoeling. Het SOF bestuur heeft uitgelegd dat zij wel wat geld 

moeten reserveren, bijvoorbeeld voor de feestverlichting. Ook heeft het bestuur 

nogmaals aangegeven dat het lastig is dat de gemeente in het midden van het jaar pas 

de gelden toekent. Hoe moet je evenementen toekennen, terwijl je niet eens weet 

hoeveel geld er ter beschikking is? 
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Aanpassing begroting 2023 

Penningmeester Bert Hommenga neemt met de aanwezigen de cijfers door. Vervolgens 

worden de volgende cijfers extra toegelicht en voorgelegd aan de deelnemers: 

 

- Reservering gelden voor nieuwe activiteiten € 2000,-- 

- Subsidie Zelhemse Zomerfeesten verhoogd naar € 2000,-- (van het bestuur van de ZZF 

wordt wel verantwoording gevraagd) 

- Kerstmarkt heeft € 4500,-- nodig om er een feest van te maken 

- Bijdrage promotie folder herinrichting kerk € 1500,-- 

- Ophoging bedrag schoonmaken boombanken op het marktplein naar € 2600,--. 

 B&OZ droeg een aanzienlijk deel van de kosten. Dat is niet de bedoeling, de 

boombanken zijn voor gebruik van iedereen, dus de schoonmaakkosten komen ten laste 

van SOF 

Arjan Berendsen vraagt zich af hoe het bedrag zo hoog kan zijn voor het schoonmaken 

van de banken. Henk legt uit dat een bedrijf wekelijks ruim een uur bezig is om de 

banken goed af te spuiten zodat ze gebruiksvriendelijk blijven.  

Rondvraag 

Er zijn geen vragen meer. 

Sluiting 

Voorzitter Henk Hollak dankt iedereen voor zijn of haar inbreng en aanwezigheid. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


